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2023.01.12 වන  දින පැවති බුත්තල ප්රාදේශීය සභාදේ 

මාසික සභා රැසවීම් වාර්තාව 

(2023 ජනවාරි මාසය ) 

සහභාගිත්වය:-  

 
1. නිකවත්තත් නන්දසිරි මැතිතුමා    -  ගරු සභාපති 
2. ඩබ්.ඒ. රංජිත් වික්රම ආරච්චි  මැතිතුමා    -  ගරු උපසභාපති 
3. ශ්රියානන්ද කළුපහන මැතිතුමා -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී 
4. එම්.ජි.ලසන්ත පුෂ්ප කුමාර මැතිතුමා   -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී 
5. ඉන්රතස්න ලියනආරච්චි මැතිතුමා   -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී 
6. එච්ච.පී.සංජීව ප්රදීප් මැතිතුමා    -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී 
7. එම්.ඩී.ඩබ්.ඒ.ප්රියදර්ශන මැතිතුමා    -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී 
8. එච්ච.තේ.තේ.තේනුක කසුන්ජිත් මැතිතුමා   -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී 
9. ඒ.එම්.එස්.සී.අත්තනායක මැතිතුමා   -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී 
10. එච්ච.එම්.ජී.චන්රදාස මැතිතුමා    -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී 
11. ඩී.එම්.අජිත් කුමාර මැතිතුමා              -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී 
12. ලසන්ත ලේමාල් මතඟවීර මැතිතුමා   -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී 
13. ඩී.එම්.එස.්මධුහර්ෂණි චන්රතස්න මැතිතුමිය   -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ීනී 
14. පී.ඉන්රාණී මුතුකුමාරණ මැතිතුමිය    -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ීනී 
15. ඩී.එම්.අනුලාවතී මැතිතුමිය    -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ීනී 
16. ආර්.එම්.එච්ච.ශාන්ති රත්නායක මැතිතුමිය  - ගරු ප්රා තේශීය සභා මන්ීනි 
17. ඩී.එම්.තිලකරත්න මැතිතුමා    -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී 
18. තේ.එල්.එස්.ආර්.ජයතකාඩි මැතිතුමිය   -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ීනී 
19. ආර්.එම්.සුනිල් මැතිතුමා     -  ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී 
20. ආර්.එම්.එම්.පී.රාජපේෂ  මහත්මිය   -  සභා තල්කම් 

 

2023 ජනවාරි මස ප්රාතේශීය සභා මාසික රැස්වීම 2023.01.12 වන දින තප.ව. 9.30 ට ගරු සභාපතිතුමාතේ 

ප්රධානත්වතයන් බුත්තල ප්රාතේශීය සභා ශ්රවණාගාරතේදී ආරම්භ වූ අතර ගරු උප සභාපති ඩබ්.ඒ.රංජිත් 

වික්රමආරච්චි මැතිතුමා,එච්ච.තේ.තේ.තේනුක කසුන්ජිත් මැතිතුමා,ඩී.එම්.අජිත් කුමාර මැතිතුමා,ලසන්ත 

ලේමාල් මතඟවීර මැතිතුමා, තේ.එල්.එස්.ආර්.ජයතකාඩි මැතිතුමිය, ආර්.එම්.සුනිල් මැතිතුමා, 

එච්ච.එම්.ජී.චන්රදාස මැතිතුමා, ඉන්රතස්න ලියනආරච්චි මැතිතුමා,සභාව  ආරම්භතේදී සභාවට පැමිණ සිටින 

ලදී. ගරු සභාපතිතුමා විසින් පැමිණ සිටින මන්ී මණ්ඩලය ඇතුළු සියලු තදනා පිළිගන්නා ලද අතර ආගම 

සිහිකිරීතමන් අනතුරුව සභාතේ කටයුතු ආරම්භ කරන ලදී. 

 

01.පසුගිය වාර්තාව සම්මත කර ගැනීම. 
 
පසුගිය සභාතේ වාර්තාව සම්මත කර ගැනීතම් අවස්ථාව බවත්, එම වාර්තාතේ සංතශෝධන තිතබ්නම් ඉදිරිපත් 
කර වාර්තාව සභා සම්මත කර ගන්නා තලසත් ගරු සභාපතිතුමා විසින් සභාවට දන්වන ලදී. 
 
තප.ව 9.40 ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ීනි ඩී.එම්.අනුලාවතී මැතිතුමිය පැමිතණන ලදී. 
තප.ව 9.41 ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී ඩී ඩී.එම්.තිලකරත්න මැතිතුමා පැමිතණන ලදී. 
  

ගරු ප්රාදේශීය සභා උප සභාපති ඩබ්.ඒ. රංජිත් වික්රම ආරච්චි  මැතිතුමා අදහසව දක්වමින් 

ගරු සභාපතිතුමණි,ගිය සභාවාරතේදී මම කරපු කතාව විකෘති කරලා දාලා තිතයන්තන්.මං හිතන්තන් තම් 

වාර්තාව තකාමසාරිස්තුමාට යවන්න ඇති.මම කියපුවා එකේවත් දාලා නැහැ.මතේ දුරකතනතේ තිතයනවා 
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මම කරපු කතාව ඒක දාන්න.එදා තල්කම්තුමියත් එේක සභාවට ආව නිලධාරීන් තදන්නා කතා කරපු 

ඔේතකාම තරතකෝඩ් කරලා තිතබනවා.තලඩ නිවාඩු දාපු නිලධාරීන් පසුදා ඇවිත් ඒ තදන්නට බැනලා ඒවා 

තස්රම මකලා තිතබනවා.සභාපතිතුමා දැනුවත්ද නැේද දන්තන් නෑ.මට ආරංි විදිහට  ඒවා සම්ූර්ණතයන්ම 

මකලා. මම කතා කරපු ඒවා කිසිම තදයේ නෑ.තම්තේ තවනම අදහසේ තමයි තදන්තන් තකාමසාරිස්තුමාතේ 

නම කිේතේ මංගල මහත්තයා කියලා තම්තේ තිතයන්තන් සුතර්ෂ් කියලා.එතහම තහාඳ නෑ.එතහම කරන්තන් 

කවුද?සභාව අමුතු විදිහකට ගිහින් තිතයන්තන්.තම්තේ තිතයන විදිහට මන්ීතුමන්ලා වැරදියි තලඩ නිවාඩු 

දාපු නිලධාරීන් තමයි සාධාරණ කියලා.මම තම්ක අනුමත කරන්තන් නෑ. 

ගරු ප්රාදේශීය සභා සභාපති නිකවත්දත් නන්දසිරි  මැතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන දයෝජනා 

සභා වාර්තාව කල්දාන්න බෑ.සංතශෝධන සහිතව සම්මත කරන්න 

ගරු ප්රාදේශීය සභා මන්ීනි  දක්.එල්.එසව.ආර්.ජයදකාඩි මැතිතුමිය අදහසව දක්වමින් 

.සභාපතිතුමණි,ගරු මන්ී මණ්ඩලතයන් අවසරයි.පසුගිය සභා වාර්තාතේ.මම කිේතේ තහ්මාලී මන්ිතුමිය 

බීජ ඇට තබදුවා කියලා.මම එතන කළ ප්රකාශය සටහන් කර තිතබන්තන් “ මට කවුරුත් ඕන නෑ කියලා,, 

නමුත් එක මම කිේතේ “මට කවුරුත් ඕනි  කියලා,, සංතශෝධනය විය යුතුයි. 

ගරු ප්රාදේශීය සභා මන්රී ඉන්දෙසවන ලියනආරච්චි මැතිතුමා අදහසව දක්වමින් 

සු සාන භූමි සම්බන්ධතයන් අංක 33 සුසාන භූමිය පිහිටා තිතබන වසම සටහන් කර ඇත්තත් පැල්වත්ත 

යනුතවනි.එය මහතසන්පුර තලස සංතශෝධනය විය යුතුය. 

මාසික සභා වාර්තාව සංතශෝධන  සහිතව සභා  සම්මත කිරීම සුදුසු  බවට ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී ලසන්ත 

ලේමාල් මතඟවීර මැතිතුමා විසින් තයෝජනා කළ අතර, ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ීනී 

තේ.එල්.එස්.ආර්.ජයතකාඩි මැතිතුමිය විසින් ස්ීර කරන ලදී. 

ගරු සභාපතිතුමා විසින්  සභාතේ එකඟතාවය විමසීතමන් පසුව, තබදීමේ තනාවූතයන් පසුගිය සභා වාර්තාව  

කිතයේවා  තස් සලකා ඒකමතිකව සභා සම්මත කරන ලදී. 

සංද ෝධන නිවැරදි කිරීම 

ගරු ප්රාදේශීය සභා උප සභාපති ඩබ්.ඒ. රංජිත් වික්රම ආරච්චි  මැතිතුමා අදහසව දක්වමින් 

අද දින සභාව  තලඩ නිවාඩු දාලා තිතයන්තන් මං නිසා.ඒක මං ඔබතුමාලට කියන්න ඕනි. ප්රසම්පාදන කමිටුව 

තිබුණා තදසැම්බර් 01 වන දින. කමිටුව තිතයන තවලාතේ මං තල්කම්තුමියතගන්  ඇහුවා අතප් සභාතේ 

අවුරුදු 05ට වැඩිතයන් ඉන්න තස්වකතයෝ යවන්න ලියුම ගැහුවද කියලා ආණ්ඩුකාරතුමාට.ඊට ඉස්තසල්ලා 

මට කිවුවා 11.23 තම් ලියුම යැවුවා කියලා.තම්වා  දැනගන්න ඕනි මන්ීලා. නැත්තම් මං කියනවා දාන්නත් 

ඕනි. අනිත් එක තකාමසාරිස්තුමාටත් මං තම් කියන වචන ටික තස්රම යවන්නත් ඕනි. වාර්තාතවත් සඳහන් 

තවන්න ඕනි. තල්කම්තුමිය මට කිේවා 11.23 තම් ලියුම යැවුවා කියලා. තම් ලියුම ඊට පස්තස් මං 12.01 වන 

දින ප්රසම්පාදන කමිටුතේදී ඇහුවා තම් ගැන. ඔේ යැවුවා කිේවා. මං කිේවා මට ඒ තපාත් තදක බලන්න ඕනි 

කියලා. මට අයිතියේ තිතයනවාතන්, මං උපසභාපති. තරජිස්ටර් ලියුම් යවන්න  තපාතේ  තිතයනවා ලකුණු 

කරලා තිතයන්න ඕනි. නැත්නම් තනෝමල් යවන එතේ යවන්න ඕනි. ඊට පස්තස් සභාපති මහත්තයත් ගියා 

රැස්වීමකට තම් එහා පැත්තත්. තල්කම්තුමියත් ගියා. මම කිේවා මතහ්ෂ් මහත්තයාට තම් ගැන බලන්න 

කියලා. පැය භාගයේ විතර තහේවා. නෑ. යවපු තැනේ නෑ. ඊට පස්තස් කසුන් කිේවා උප සභාපති මහත්තයා 

තම් තපාත් තදතේ නැත්නම් ඉතිං යවලා නෑ කිේවා. ඊට පස්තස් මං කිේවා, තම් ඉන්න තස්වකතයෝතන්. තම් 
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නිළධාරි තම් සභාපති මහත්තයාට වතේ වැඩ කරන්න මාත් එේක බෑ. සභාපති මහත්තයා බබා තපන්නුවට 

මාත් එේක බෑ. තම්ක තහායලා කියන්න ඕනි කියලා මං තගදර ගියා. තගදර ගිහිල්ලා ආණ්ඩුකාරතුමාට 

තකෝල් එකේ දුන්නා මං හරියට 01.22 ට. ආණ්ඩුකාරතුමාතගන් ඇහුවා මං ගරු ආණ්ඩුකාරතුමණි, මං උප 

සභාපති බුත්තල. ඊට පස්තස් මං ඇහුවා අහවල් දිනතේ ලියුමේ ආතේ නැේද ඔබතුමාට කියලා. සභාතවන් 

තීරණයේ ගත්තා අවුරුදු 05 ට වැඩි අය මාරු කරන්න කියලා. නෑ මට ආතේ නෑ මං ගයාන්තගන් අහලා 

කියන්නම් කිේවා. ගයාන්තගනුත් ඇහුවා නෑ කිේවා. ඊට පස්තස් මං කතා කළා තල්කම්තුමියට, 

තල්කම්තුමියත් කිේවා නෑ කියලා. මං කිේවා දැන් ආණ්ඩුකාරතුමාට යැේවා කිේවාතන් කියලා. තම්ක 

ගිහිල්ලා නෑතන්. ඊට පස්තස් කිේවා මං ඒක ආණ්ඩුකාරතුමාට ෆැේස් කරන්නම් කිේවා ඒ ලියුම. තම්ක 

තබාරු වැතඩ්තන් කතර් . මතකතන් එකපාරේ පේතෂට ලියුමේ ගහන්නම් කියලා ඒකත් ඇේදා මං තමතනදි. 

ඒකත් තම් ෆැේස් යැේවාට පස්තස් තමයි ඒකත් ලැබුතණ්. ඉතිං මං කියන තදයේ නිලධාරින් අහන්තන් 

නැත්නම් මං ආය වචනයේවත් උඹ වත් කිේතේ නෑ. මං  කිේතේ සභාපති මහත්තයා නැතලේවාට මං 

නලවන්තන් නෑ කිේවා. ඒකයි ඔතන ඔය තලඩ නිවාඩු දාලා. ආය ඒකටත් එයාලා අත්සන් කරලා තිබුණා. 

තවත් එකේ මං දවසේ යේදි සභාතේ යන්තරෝපකරණ ඒකකතේ  ඕම්ි ගගහ හිටියා. මං ඇහුවා සභාපති 

මහත්තයතගන්, ඊට පස්තස්  නිලධාරින්තගන් ඇහුවා. මතහ්ෂ් මහත්තයා හිටිතේ. මතහ්ෂ් මහත්තයට තකෝල් 

එකේ දීලා ඇහුවා තම් වැතඩ් හරිද ? ඊට පස්තස් මතහ්ෂ් මහත්තයා කිේවා වැඩ කරන්න තම්වා හදලා 

තදන්තන් නෑ. ඊට පස්තස් මං සභාතේ ඇවිල්ලා කිේවා ඇයි තම්වා හදලා තදන්තන් නැත්තත්. මං යනතකාට 

තමන්න තම් වතේ වැඩේ වුණා. මං යනතකාට ඔේතකාමලා ඕම්ි ගහනවා ඔබතුමාලා ඔේතකාමලා හිටියා. 

මාධයතේ දාලා තිබුණා තම්ක කුඩු ගහලා . ඒකට උේතඝෝෂණ කරා.  මං සති 2කට පස්තස් ඇවිල්ලා ඒ 

කට්ටටියත් එේක සාකච්චඡා කළා. ඒ කට්ටටිය නිරවුල්ව මාත් එේක කතා කළා.  හිටපු TO මහත්තයා පළාත් 

සභා හිටපු අතප් වැලිවිට මහත්තයාතගන් සල්ලි වගයේ ඉල්ලලා තිබ්බා. මාස ගාණේ කතර් නෑ.  වැලිආර 

වතුර තයෝජනාව. ඊට පස්තස් මං තගාවි සංවිධානයකට කියලා තමතහමයි කියලා තම්ක කරන්න කියලා 

මිනිසුන්ට හදලා දුන්නා. මතේ ඉල්ලීම් පිට තමයි ඒ කට්ටටිය ඒක කතර්. මං සභාතේ ඉන්තන් කිේවට පස්තස් 

TO මහත්තයාට සල්ලි තදන්නම් කිේවා. ඒ කට්ටටිය ඒකට 5%ේ ඉල්ලනවා. ඇත්ත කතා කරන්න එපැයි. මාත් 

කිේවා TO මහත්තයාට තමතහම කරන්න එපා කියලා කිේවාට පස්තස්  එයා මාස ගාණේ ඇේදා. අර බට 

කතඩන් අරන් දුන්තන් මං. ණයට කතඩන්. ඊට පස්තස් කියලා කියලා කියලා සභාපති මහත්තයාටත් කියලා 

තකාතහාමහරි ලේෂ 5 ේ අරතගන. 5 %ේ තදන්න කියලා තකාතහාමහරි රුපියල් තිස්දාහේ පනස්දාහේ 

කපාතගන. ඒකට මං කෑ ගැහුවා TO මහත්තයාට ඇයි එතහම කරන්තන් අසාධාරණ වැඩ. TO මහත්තයා 

5%ේ ගත්තම තකාන්රාත්කාරයත් තහාරකම් කරනවාතන්. ඊට පස්තස් අරවා ක්රියාත්මක තවන්තන් නෑතන්. 

තන්ද? අරක හරියට කරන්න. අන්න ඒ ටික තමයි අරගලයට අද නිවාඩු දාන්න අරතගන තිතයන්තන්. එදා මං 

පළතවනිදා කතා කරලා ගියාට පස්තස් මට තමතහන් තකෝල් එකේ දුන්නා  සභාපති මහත්තයත් එේක 

සාකච්චඡාවේ තිතයනවා ඒ කට්ටටිය, ඊට පස්තස් එතන ඉදන් කතා තවලා තිතයනවා මං සභාවට එන තවලාවට 

මතේ ඇතේ හැප්පිලා හරි වලියේ දාගන්නවා කියලා. වගකීතමන් කියන්තන්. මං ඒ තවලාතේ සභාපති 

මහත්තයට කතා කරලා කිේවා, සභාපති මහත්තයා ඇහුවා ඔබතුමාතේ තම්තස් ඉදන් තමතහම කියලා 

තිතයනවා. තම් විදිහට. ඊට පස්තස් සභාපති මහත්තයත් කිේවා ඔේ ඔේ තමතහම වුණා. ඒක සමථයකට 

පත්වුණා. කියලා කිේවා. ඊතයත් මට සභාතවන් තකෝල් එකේ දීලා කිේවා. මං තම් පාවා දීමේ තනතවයි 

කරන්තන්. ඒ කට්ටටිය නිවාඩු දානවලු. දැන් සභාපති මහත්තයාතේ තම්සය වතට්ට ඔේතකෝම ඉන්නවා 

සාකච්චඡාවේ. සභාපති මහත්තයා අද තවනකල් මට කිේතේ නෑ. ඒ කට්ටටිය තලඩ නිවාඩු දාලා කියලා. මං 

උපසභාපතිතන්. මට කියන්න එපැයි. පේෂය හරිනම්. මං ඇවිල්ලා කිේවා සභාපති මහත්තයා ඇයි තම් 

කට්ටටිය තලඩ නිවාඩු. තම් තිතයන්තන් ලියුම.මං දන්තනත් ඊතේ හැන්දෑතේ 5 ට විතර 12ට මට තකෝල් එක 

දුන්නා තමයත් එේක සාකච්චඡාවේ තිතයනවා කියලා. එතහම කරන්න එපා සභාපතිතුමා අනිත් එක 

තහාරුන්ට ඉඩ තදන්න එපා. අපි රුපියලේ හබ්බ කරලා නෑ අතප් දරුතවකුටවත් කන්න දීලා නෑ තම් 

සභාතවන්. ඒකයි හිතට අමාරු. සභාපති මහත්තයා ඒ තහාරු තියාගන්න රකිනවනම්. අතප් සභාතවන් මං 

තයෝජනා කතල් අවුරුදු 5ට වැඩිය ඉන්න කට්ටටිය මාරු කරන්න කියලා අන්න ඒ කැේකුම තමයි තම් 

නිලධාරින්ට තිතයන්තන්. ඒ කට්ටටිය තම් සභාතවන් ගියත් තහට තම් සභාව තහාද තත්ත්වයක ඉන්න 
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මන්ීලාට හරි කරන්න නිලධාරි පත්කරගන්න ඕනි.  ඒක තමයි තිතයන්තන්. ඊතේ රෑත් මට CID  එතකන් 

කතා කරා. මම සියලු තතාරතුරු ඔේතකාම දුන්නා. තමතහම තදයේ තිතයනවා කියලා කියන්න තිතයන 

සියලුම තේ කිේවා.  හැබැයි සභාපතිතුමා ඔබතුමා  තහාරකම් කළාද නැත්ද කියලා දන්තන් නෑ අපි.ඒකට 

වරදේ කියන්න බෑතන්. තහාරු ආරේෂා කරන්න එපා. තම්ක මට සෑතහන්න හිතත් අමාරුයි. මම තම් සභාතේ 

කතා කරන්තන් සාධාරණව  සාධාරණ පැත්තට කතා කරන ආසාධාරණය තපන්වන්න බැරි, අසාධාරණ 

නැතුව සාධාරණව කතා කරන්න එතතකාට තමයි  තම් ලියුම හරි තවන්තන්. තමන්න තම් රජතේ නිලධාරි 

නිසා තමයි තම් ආණ්ඩුව, තමාන ආණ්ඩුව වුණත් තගනියන්න බෑ. තම් අරගලකරුතවෝ නිසා එේතකෝ තලඩ 

නිවාඩු. මන්ීතකතනේ  තකාතහාමද තම් සභාවට ඇවිල්ලා වාඩිතවලා කතා කරලා තයෝජනා කරලා 

කරන්තන් තදයේ. මන්ීවරු තමානා හරි කිේතවාත් වාඩිතවලා ඉන්නවා. නැත්නම් නියතපාතු කනවා. තම්වා 

නැතිකරන්න ඕනි. පාර්ලිතම්න්තුවට දාලා නැතිකරන්න ඕනි.තව එකේ තිතයනවා. ඒතේදී මං බය නෑ. මං 

ඕන තැනක ඕන CID එකකට අරන් යන්න මං කටඋත්තර තදනවා. ඒක නිසා ඔබතුමාලා මට උත්තර තදන්න 

ඒකට. මං තල්කම්තුමියටත් ඊතේ කතා කරලා. කට්ටටියේ කතා කරලා කිේවා. ඔබතුමාට අපි හරි 

ආදතරයි.ඔබතුමා තකලින් මිනිතහේ. ඒ වුණාට අපිටත් තම්කට තලඩ නිවාඩු දාන්න තවනවා තම්ක 

ඔේතකාමලත් එේක ගන්න තීරණයේතන්. ඒක නිසා අපි තලඩ නිවාඩු දානවා කියලා. මං කිේවා කමේ නෑ 

තලඩ නිවාඩු දාන්න කියලා.  

ගරු ප්රාදේශීය සභා මන්ීනි දක්.එල්.එසව.ආර්.ජයදකාඩි මැතිතුමිය අදහසව දක්වමින් 

සභාපතිතුමා උපසභාපතිතුමා ඇතුළු තල්කම්තුමියතගන් අවසරයි.සභාපතිතුමණි,මතේ නිවස අසල සිටින 

මන්ීතුමියට බීජ ලැිලා නෑ කිේවා.පේෂ තේදයකින් තතාරව සියලු තදනාටම බීජ තබදුවා. ආර්ික 

සංවර්ධන නිලධාරිතුමායි, කෘෂිකර්ම නිලධාරිතුමයි ලිස්ට්ට එක හැදුතේ. රාජය තස්වකයින්ටත් තම්ක තගවතු 

වගාවේ තලස කරන්න කියලා මමත් ලිස්ට්ට එකේ දුන්නා. ඉතුරු වුණ බීජ ඒ අයට තබදලා දුන්නා. කිසිම 

සමිතියේ නෑ. මහතගාඩයාය වසමට තතෝරලා තබ්රලා දුන්තන් නෑ. මට කවුරුත් ඕනි. ලබන අවුරුේතේ 

ඡන්දයේ තිතයන්නත් පුළුවන්. නැතිතවන්නත් පුළුවන්. ලබන්නා වූ 2023 වසර සුභ වන වසරේ තේවා 

කියලා මම ප්රාර්ථනා කරනවා.  

පැවරුම් නිදයෝග මඟින් අප සභාවට පවරා ගැනීමට ඇති සුසාන භුමි ඉඩම්  පිළිබද විසවතර 

 

ගරු  ප්රාතේශිය සභා මන්ීනී ආර්.එම්.එච්ච.ශාන්ති රත්නායක මැතිතුමිය  තප.ව 9.40 ට සභාවට පැමිතණන 

ලදී. 

 

03.සභාවට ඉදිරිපත් කරන දපත්සම් පැමිණිලි හා සංදේ  ඉදිරිපත් කිරීම 

01. ශ්රී ලංකා ජාතික පුස්තකාල සහකාර අධයේෂ (අධයාපන පුහුණු) විසින් 2022.12.27 දිනැතිව ලිපියේ 

ඉදිරිපත් කරමින් හා ප්රතල්ඛන තස්වා මණ්ඩලය විසින් සභාපතිතුමා තවත ලිපියේ එවා ඇත. එම ලිපියට 

අනුව ජාතික පුස්තකාල හා ප්රතල්ඛන තස්වා මණ්ඩලය සහ එේසත් ජාතීන්තේ සංවර්ධන වැඩසටහන 

(UNDP)  එේව ක්රියාත්මක කරනු ලබන මහජන පුස්තකාල ස්වයංක්රීයකරණ වයාපෘතිය 2022-2023 තමම 

වයාපෘතිය පළාත් සභා හා පළාත් පාලන අමාතයාංශය යටතත් ක්රියාත්මක කරනු ලබන පළාත් පාලන 

අනු අංකය භුක්ති විඳින ඉඩදම්  නම පිහිටි ග්රාම නිලධාරි වසම 

33 6 කණුව සුසාන භූමිය මහතසන්පුර 

       34 උඩඅරාව සුසාන භූමිය උඩඅරාව 
       35 කුමාරපුර සුසාන භුමිය ජනාවාස 



5 
 

ආයතනයන්හි ධාරිතා සංවර්ධන වැඩසටහන (Capacity Development of Local Goverments) හා සමගාමීව 

දියත් කරනු ලබන වයාපෘතියකි. 

තමම වයාපෘතියට යටතත් ජාතික පුස්තකාල හා ප්රතල්ඛන තස්වා මණ්ඩලතයහි තමතහයවීතමන් උතුර, 

නැතගනහිර, ඌව සහ උතුරු මැද පළාත් හි දිස්ීේක 11ක තතෝරාගත් මහජන පුස්තකාල 18කට අයත් 

පුස්තකාලයන්හි ස්වයංක්රීයකරණ පහසුකම් සංවර්ධනය කිරීම අරමුණ තේ. තමමගින් පාඨක ප්රජාව තවත 

පහසුතවන් හා කාර්යේෂම තලස තතාරතුරු හුවමාරුව හා මාධයය පරිහරණය කිරීමට පහසුකම් ලබා තදමින් 

ස්වයංක්රීයකරණ පුස්තකාල අත්දැකීම් ලබා ගැනීම සඳහා ඉඩ පහසුකම් විවර කර දීම අතප්ේෂා කරයි. තමම 

වයාපෘතිය යටතත් බුත්තල මහජන පුස්තකාලය සංවර්ධනය කිරීමට තතෝරාතගන ඇති බව දන්වා ඇත.  

ගරු  ප්රාතේශිය සභා මන්ී ශ්රියානන්ද කළුපහන මැතිතුමා  තප.ව 9.45 ට සභාවට පැමිතණන ලදී. 

 

02.  බුත්තල ප්රාතේශීය සභාතේ සභා තල්කම්තුමිය විසින් 2023.01.03 දිනැතිව ලැප්තටාප් පරිගණකයේ ලබා 

ගැනීම සඳහා ලිපියේ ඉදිරිපත් කර ඇත. එම ලිපියට අනුව කාර්යාලතේ කටයුතු සිදු කිරීතම්දී හා Zoom 

තාේෂණය ඔස්තස් රැස්වීම් සඳහා සහභාගී වීතම්දී ලැප්තටාප් පරිගණකයේ අතයාවශය බව සදහන් කර ඇත. 

එම් තයෝජනාව ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී ලසන්ත ලේමාල් මතඟවීර මැතිතුමා ස්ිර කරන ලදී. 

ගරු සභාපතිතුමා  විසින් සභාතේ එකඟතාවය විමසීතමන් පසුව, එම තයෝජනාව සම්බන්ධතයන් තබදීමේ 
තනාවූතයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත විය.   

 

03. බුත්තල ප්රාතේශීය සභාතේ සංවර්ධන නිලධාරි ඒ.එම්.යූ.ජී.අතබ්තකෝන්  මිය විසින් 2023.01.04 දිනැතිව 

ලැප්තටාප් පරිගණකයේ ලබා ගැනීම සඳහා ලිපියේ තයාමු කර ඇත. එම ලිපියට අනුව LDSP වයාපෘතියට 

අදාළ රාජකාරී කටයුතු සිදු කිරීතම්දී පුහුණු සැසි වලට සහභාගී වීම මහත් දුෂ්කරතා වලට පත් වූ අවස්ථාද 

ඇත. එමගින් LDSP වයාපෘතියට අදාළ රාජකාරී කටයුතු නිසි අයුරින් පවත්වාතගන යාමට නම් ලැප්තටාප් 

පරිගණකයේ අතයාවශය බව දන්වා ඇත. 

එම් තයෝජනාව ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී ලසන්ත ලේමාල් මතඟවීර මැතිතුමා ස්ිර කරන ලදී. 

ගරු සභාපතිතුමා  විසින් සභාතේ එකඟතාවය විමසීතමන් පසුව, එම තයෝජනාව සම්බන්ධතයන් තබදීමේ 
තනාවූතයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත විය.   
 

04. R.35/1, රාී වැව , මාලිගාවිල, යන ලිපිනතේ පදිංි ආර්.එම්.බී.ධර්මසිරි මහතා විසින් 2023.01.08 

වන දිනැතිව මාර්ගය ප්රතිසංස්කරණය කර තබෝේකුවේ දමා තදන තලස ඉල්ලීමේ කරමින් ලිපියේ තයාමු 

කර ඇත. රාී වැව ගම්මානතේ පිහිටි සනි විමලසිරි මහතාතේ නිවතස් ඉදිරිපිටින් ආරම්භ වන තබාස් වැව 

මාර්ගය මීටර 500ක පමණ දුරේ අබලන් තත්ත්වතේ පවතින බැවින්  එම අතුරු මාර්ගතේ තවතසන පවුල් 

12ක පමණ ජනතාව ඉතා දීර්ඝ කාලයක සිට දැඩි අපහසුතාවලට ලේව ඇත.  වර්ෂා කාලතේදී තමම 

මාර්ගතේ වාහන වලට තමන්ම පයින් ගමන් කිරීමටද තනාහැකි බැවින් ඉහත ඉල්ලීම ඉටු කර තදන තලස 

ඉල්ලීම් කර ඇත.  

ගරු සභාපතිතුමා  විසින් සභාතේ එකඟතාවය විමසීතමන් පසුව, එම තයෝජනාව සම්බන්ධතයන් තබදීමේ 
තනාවූතයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත විය.  
  

05. ප්රවාහන හා මහා මාර්ග අමාතයාංශය අධයේෂ ජනරාල් (සැලසුම්) තේ අංක MPH/HWY/PLM/01/87-

V01.IV දරණ 2022.12.05 දිනැතිව සංවර්ධන තයෝජනා ඉදිරිපත් කිරීම පිළිබඳ ලිපියේ තයාමු කර ඇත. ඒ 

අනුව බුත්තල ප්රාතේශීය සභාතේ සභාපති විසින් අතිගරු ජනාධිපතිතුමා තවත තයාමු කරන ලද අංක  

බු/ප්රාස/තපාදු ලිපිය,  ජනාධිපති කාර්යාලතේ අධයේෂ ජනරාල් (මහජන සම්බන්ධතා) විසින් මුදල් 
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අමාතයාංශය තවත තයාමු කරන ලද අංක PS/PR/24/05/431601 සහ ජාතික ක්රම සම්පාදන 

තදපාර්තතම්න්තුතේ අධයේෂ ජනරාල් විසින් එවන ලද අංක NDP/RD/Gen  හා 2022.11.22 දිනැති ලිපිය හා 

බැතේ. ලිපිවල පිටපත් තම් සමග අමුණා ඇති බව සදහන් කර ඇත.  ඒ අනුව, බුත්තල ප්රාතේශීය සභාතේ 

සභාපති විසින් තයාමු කර ඇති ලිපිතේ සඳහන් අංක 02 (අඩේ වැඩ නිම කල කාපට්ට මාර්ග සම්බන්ධව ) 

සම්බන්ධව අවධානය තයාමු කරමින් සුදුසු ක්රියාමාර්ග ගැනීම සඳහා තමම ලිපිය තයාමු කර ඇති බව දන්වා 

ඇත.  

ගරු සභාපතිතුමා  විසින් සභාතේ එකඟතාවය විමසීතමන් පසුව , එම තයෝජනාව සම්බන්ධතයන් තබදීමේ 
තනාවූතයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත විය  . 
 

06. 17 කණුව,රජමාවත,බුත්තල යන ලිපිනය මගින් වල්ලිඅම්මාර ගම තගාවි සංවිධානතේ තල්කම් විසින් 

2022.12.24 දිනැතිව ස්ූතිය පුද කරමින් ලිපියේ එවා ඇත. එම ලිපියට අනුව ඔවුන්ට තපාතහාර ප්රවාහනය 

කර ගැනීමට තනාහැකිව ඉතා අපහසුවට ලේව සිටියදී  බුත්තල ප්රාතේශීය සභාතේ ටිපර් රථය තයාදා තගාවි 

සංවිධානයට යූරියා තපාතහාර තනාමිතල් ප්රවාහනය කර දුන් කාර්යයට බුත්තල ප්රාතේශීය සභාතේ 

සභාපතිතුමා තවත ස්තුතිය පුද කර සිටින බව ලිපිතේ සඳහන් කර ඇත. 

07. පහලගම,ඔේකම්පිටිය,ිදුණුකඩ වැව තගාවි සංවිධානතේ තල්කම් විසින් 2023.01.07 දිනැතිව මාර්ග 

අලුත් වැඩියා කටයුතු සදහා තමෝටර් තර්ඩර් යන්රය ලබා ගැනීම සම්බන්ධව ලිපියේ තයාමු කර ඇත. එම 

ලිපියට අනුව 2022/2023 මහ කන්නතේ බඩ ඉරිගු/වී/වට්ටටේකා අතිතර්ක ආහාර තබෝගවල අස්වනු තනලීම 

ඉදිරි දිනයන්හි ආරම්භ කිරීමට නියමිත බවත්,  නමුත් අධික වර්ෂාව තහ්තුතවන් මාර්ග පේධති දැඩි අබලන් 

තත්ත්යට පත් වී අස්වනු රැතගන ඒමට තනාහැකි වී ඇති බව දන්වා ඇත. එම නිසා නයිතපන ආර සිට 

හැබ්බැස්ස පන්සල දේවා මාර්ගතේ අලුත්වැඩියා කටයුතු සඳහා තමෝටර් තර්ඩර් යන්රයට ඉන්ධන සමිතිය 

මගින් ලබා දීමට නියමිත බැවින්  යන්රය ලබා ගැනීමට අවශය කටයුතු සලසා තදන තලස ඉල්ලීම් කර ඇත. 

ගරු සභාපතිතුමා  විසින් සභාතේ එකඟතාවය විමසීතමන් පසුව, එම තයෝජනාව සම්බන්ධතයන් තබදීමේ 
තනාවූතයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත විය.   
 
තප.ව.9.46ට ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ීනි ඩී.එම්.එස්.මධුහර්ෂණි චන්රතස්න මැතිතුමිය පැමිතණන ලදී. 

තප.ව.9.55ට ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී එම්.ඩී.ඩබ්.ඒ.ප්රියදර්ශන මැතිතුමා හා ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ීනි 

ආර්.එම්.එච්ච.ශාන්ති රත්නායක මැතිතුමිය පැමිතණන ලදි. 

තප.ව.9.56ට ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී එම්.ජි.ලසන්ත පුෂ්ප කුමාර මැතිතුමා පැමිතණන ලදි. 

04.යථා පරිදි කල්ී ඇති ප්ර වන :- නැත 

05.යථා පරිදි කල්ී ඇති දයෝජනා :- නැත 

05.01.02 හදිසි දයෝජනා 

05.01.02 විධායක ඉංජිතන්රු ,මාර්ග සංවර්ධන අධිකාරිය,තමානරාගල විසින් 2022.12.06 දිනැතිව ලිපියේ 

ඉදිරිපත් කර ඇත.ඒ  අනුව, බුත්තල නගරතේ ඇති කාණු ආවර්ණය කිරීමට තයාදා ඇති (Cover Slab) ස්ථාන 

කිහිපයේ කැඩි ඇති බව ඔබ විසින් ලිඛිතව හා කාර්මික නිලධාරී මහත්මිය දුරකතනතයන් දැනුම් දුන් බව 

සඳහන් කර ඇත.ඒ අනුව,අදාල කාණු ස්ථානතයන් ස්ථානයට තවනස් වන බැවින් අප සතුව පවතින තපර 

නිමිති කාණු ආවරණ (Cover Slab) එම ස්ථානවලට තයදිය තනාහැකි අතර එම ස්ථානයට අදාලව තවන 

තවනම කාණු ආවරණ (Cover Slab) සෑදීමට අවශය බව සඳහන් කර ඇත. 
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රතට්ට පවතින තත්ත්වය මත අමුරවය ලබා ගැනීම අපහසු බැවින් එම අමුරවය අප තවත ලබාදීමට හැකියාවේ 

පවතිනම් අපතේ කම්කරුවන් තයාදවා එය නිමකර සකස් කර දීමට හැකියාව ඇතිබව සඳහන් කර ඇත. 

ඒ බැවින්,ඒ පිළබඳව ඇති හැකියාව තසායා බලා අවශය අමුරවය විතශ්ෂතයන්ම සිතම්න්ති තකාට්ටට 10 ේ ලබා 

තදන තලස ඉල්ලීම් කර ඇත. 

එම් තයෝජනාව ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී ලසන්ත ලේමාල් මතඟවීර මැතිතුමා ස්ිර කරන ලදී. 

ගරු සභාපතිතුමා  විසින් සභාතේ එකඟතාවය විමසීතමන් පසුව, එම තයෝජනාව සම්බන්ධතයන් තබදීමේ 
තනාවූතයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත විය.   
 

06 කාරක සභා වාර්තා සලකා බැලීම හා දින නියම කර ගැනීම. 

07 ලැබීම් හා වියදම් පිළිබද මාසික ප්රකා  එකතු කල ආදායම පිළිබඳ ප්රගති වාර්තා සහ ප්රාදේශීය 

සභාවට ඉදිරිපත් කල යුතු දවනත් දල්ඛන :-  

                 

       යන්දෝපකරණ ආදායම් වියදම් විසවතරය - 2022 -ඔක්දතෝබර් 
 

දළ ආදායම දළ වියදම් 

යන්දෝපකරණදේ 
/වාහනදේ අංකය 

 මුදලට වැඩ 
වටිනාකම  

 දපාදු 
වැඩ 

වටිනාක

ම  

 ඉන්ධන 
සදහා වියදම්  

 අමතර 
දකාටසව 

හා අළුත් 

වැඩියාව 

සදහා 

වියදම්  

 යන් 
ක්රියාක

රුදේ/ස

හායක

දේ 

වැටුප්  

                          යන් ක්රියාකරුදේ/ 
                     සහායකදේ 
                    ගමන් වියදම් 

 මුළු වියදම  
 ලාභය 
/පාඩුව  

LL-7310  දලාරි ජල 
බවුසරය 

292,929.0

0 
- 101,480.0

0 
- - 16,440.00 117,920.00 175,009.0

0 

         
*තමෝටර් තර්ඩරය හා මාර්ග තලනය ලබා ගැනීම සදහා තේශිය ණය හා සංවර්ධන අරමුදතලන් ලබාගත් ණය මුදතල් මාසික ණය 

වාරිකය රු.132773.55  

          

ලැබීම් තගවිම් වාර්තාව ගරු ප්රාතේශීය සභා  මන්ී ඩී.එම්.අජිත් කුමාර මැතිතුමා තයෝජනා කළ අතර, ගරු 

ප්රාතේශීය සභා මන්ී ලසන්ත ලේමාල් මතඟවීර මැතිතුමා විසින් ස්ීර කරන ලදී. 

තප.ව.9.59ට ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ීනි පී.ඉන්රානි මුතුකුමාරණ මන්ීතුමිය පැමිතණන ලදි. 

 ගරු සභාපතිතුමා විසින්  2022 තනාවැම්බර්  මස ලැබීම් තගවීම් වාර්තාව සඳහා සභාතේ එකඟතාව 

විමසීතමන් පසුව එම තයෝජනාව සම්බන්ධතයන් තබදීමේ තනාවූතයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත විය.   

08. දවනත් කරුණු :- 

01.සභාව පැවැත්දවන දිනය තීරණය කිරීම. 

2023.02.10 දින තප.ව 9.30 ට ප්රාතේශීය සභා ශ්රවනාගාරතේදී  2023 තපබරවාරි මහ සභා වාරය පැවැත්වීම 

සුදුසු බව ගරු ප්රාතේශීය සභා උප සභාපති ඩබ්.ඒ. රංජිත් වික්රමආරච්චි  මැතිතුමා විසින් තයෝජනා කළ අතර 

එම තයෝජනාව ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී එම්.ජී.ලසන්ත පුෂ්පකුමාර මැතිතුමා විසින් ස්ීර කිරීතමන් 

අනතුරුව ගරු සභාපතිතුමා විසින් සභාතේ එකඟතාවය විමසීතමන් පසු තබදීමේ තනාවූතයන් ඒකමතිකව 

සභා සම්මත විය. 
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02.දනාපැමිණි සභිකවරුන්දේ නිවාඩු අවසරය  

සියලුම ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ීතුමන්ලා හා තුමියන්ලා පැමිණ සිටින ලදී 

 

 04.ගරු මන්ීතුමන්ලාදේ අදහසව ඉදිරිපත් කිරීම. 

 

 

ගරු ප්රාදේශීය සභා උපසභාපති ඩබ්.ඒ.රංජිත් වික්රමආරච්චි  මැතිතුමා  අදහසව දක්වමින්  

ගරු සභාපති ඇතුළු සියලු තදනාතගන් අවසරයි. යන්තරෝපකරණය ගැන කතා කරන විට පරණ තමෝටර් 

තර්ඩරය ලේෂ ගානේ වියදම් කරලා හැදුවා කිවුවා. පසුව ඒතේ ජැේසීල් හදන්න ඕනි කිවුවා. ඒක හදන්න 

සභාතවන් අවසර දුන්නා. තම් නිලධාරින් යන ක්රමයට මට සැකයේ තිතයනවා එන්ජින් එකත් හැදුවද කියලා. 

පුේගලික තැනකින් හදන්න අනුමැතියේ දැම්මා. ඒකට විරුේධ වුණා.කහතගාල්තලන් හදන්න අනුමැතිය 

දුන්නා. තාම හදලා නෑ. මට සැකයේ තිතයනවා තමෝටර් තර්ඩරතේ එන්ජින් එකත් හදලා නෑ කියලා. අපි 

විසුරුවා හැරියට පස්තස් ඔතහාමම යයි. ලේෂ විසි ගාණේ ගියා හදන්න. හදපු එකත් නෑ. හිටපු මන්ීවරු 

ලේෂ විස්සම කාලා කියලා කියයි. ඒ නිසා අපට දැන ගන්න බැරිද තම්ක හදලා ස්ටාර්ට්ට කරලා ඇයි වැඩ 

කරන්න බැරි කියලා. ජැේසීල් ටික ගහන්තන් නැත්තත් ඇයි? තමච්චචර සභාතේ මුදල් තිිලත්. මාස 09ේ 

විතර තවනවා හදන්න කියලා. තාම හදලා නෑ. තම් සභාතේ තස්වය කරන නිලධාරීන් තස්වය කරන විදිහට 

එන්ජින් එකත් හදලද කියලා සැකයේ ඇති තවනවා. තහට අනිේදා විසුරුවා හැරියට පසුව තමෝටර් තර්ඩරය 

හදන්න කියලා ලේෂ විස්සේ මන්ීලා කාලා කියලා අතප් නම යයි. ඒ නිසා මම කැමති නෑ ඒ තත්ත්තේ 

ගන්න. ඒක නිසා හදලද නැත්ද කියලා දැනුවත් කරන්න. 

 

ගරු ප්රාදේශීය සභා සභාපති නිකවත්දත් නන්දසිරි  මැතිතුමා  අදහසව දක්වමින්  

තම් ගැන පැහැදිලි කිරීමේ කරන්න අවශයයි. තම්තේ මූලික ආපදාව තවනතකාට කහතගාල්ල යාන්ික 

ඉංජිතන්රුතගන් උපතදස් අරන් තමයි ගලවලා අරන් ගිතේ අලුත්වැඩියා කරන්න.යන්රය අලුත්වැඩියා කතළ් 

රජතේ යාන්ික වැඩපතලන් පුේගලික ආයතනයකින් තනාතවයි.තම්ක තගනල්ලා එයාලම හයි 

කතළ්.හයිකරලා ස්ටාට්ට කරලා ඊලඟ වැඩට යනතකාට  තමයි ජැේසීල් දිරාපත්තවලා ජැේසීල්වලින් ඔයිල් 

ලීේතවන්න පටන් ගත්තත්.ධාවන තත්ත්වතේ තිතයනවද බලන තකාට තමයි ඔයිල් ලීේ වුතණ්.ජැේසීල් 

දාන්න ඕනි කියලා කහතගාල්තලන් ලේෂ 11ක පමණ ඇස්තතම්න්තුවේ ආවා. පසුව සභාවට 

දැම්මා.පුේගලික ආයතනයකින් ඊට වඩා අඩුවට කරගන්න පුළුවන්ද බලන්න.නමුත් සභා අනුමැතිය ලැබුතණ් 

නෑ.සභා අනුමැතිය ලැබුතණ් කහතගාල්තලන් කරන්න කියලා.අපි ඉල්ලපු මිල ගණන් දැන් තවනස් තවලා 

තිතබනවා.නැවත ඇස්තතම්න්තුවේ තදන්න කියලා ඉල්ලීමේ කරලා තිතබනවා.ඒක තාම ආතේ නෑ.ආවාම 

කහතගාල්තලන් තමයි හදන්න තවන්තන්.ප්රාතේශීය සභා 28 ම වැඩ කරන්තන් කහතගාල්තල් යාන්ික 

වැඩපතලන්.ගරු ආණ්ඩුකාරවරු 04 තදතනකුට තමානරාගල උප කාර්යාලයේ දාලා තදන්න කියලා ඉල්ලීම් 

කරලා තිතයනවා. තම් වතේ ප්රාතයෝගික ගැටළු තහ්තුතවන් තමයි තම්ක හදන්න ප්රමාද වුතණ්. දැනට තමෝටර් 

තර්ඩරය ධාවන මට්ටටතම් තිතයනවා. නමුත් වැඩ කරන්න බෑ.  

ගරු ප්රාදේශීය සභා උපසභාපති ඩබ්.ඒ.රංජිත් වික්රමආරච්චි  මැතිතුමා  අදහසව දක්වමින්  

සභාතවන් අවසරයි. තමෝටර් තර්ඩරතේ එන්ජිම කහතගාල්තලන් හැදුවා කියලා සහතිකයේ ලබාදීලා 

තිතයනවද?  

ගරු ප්රාදේශීය සභා සභාපති නිකවත්දත් නන්දසිරි  මැතිතුමා  අදහසව දක්වමින්  
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ඔේ හදලා ඉවරයි කියලා ලියුමේ එවලා තිතයනවා.  

තප.ව10.00ට ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී එච්ච.පී.සංජිව ප්රදීප් මැතිතුමා පැමිතණන ලදී 

ගරු ප්රාදේශීය සභා මන්ීනි පී.ඉන්ොණී මුතුකුමාරණ මැතිතුමිය අදහසව දක්වමින් 

ගරාජ් එකක වාහනයේ හැදුවාම එක සැතර්ට තමන්න තගනියන්න කියලා තදන්තන් නැහැතන්. පරීේෂා 

කරලා තදන්තන්. 

ගරු ප්රාදේශීය සභා සභාපති නිකවත්දත් නන්දසිරි  මැතිතුමා  අදහසව දක්වමින්  

මන්ීතුමිය තම්ක එතහම එකේ තනතවයි. ඔපතර්ටර්ලා ඉේදි තම්ක ධාවනය කළා. ජැේසීල් වලින් තමයි 

ඔයිල් ලීේ තවන්තන්.  

ගරු ප්රාදේශීය සභා මන්ීනි පී.ඉන්ොණී මුතුකුමාරණ මැතිතුමිය අදහසව දක්වමින් 

ආපු දවතස් ඉදලා යන්තරෝපකරණ ඒකකතේ මැෂින් හදන එක ගැන කතා කරනවා. තාම එකේවත් හදලා 

දැම්තම් නෑ. උපසභාපතිතුමා කියනවා ලේෂ විස්සේ දීලා ඒකත් තාම හදලා නෑ කියලා.  

ගරු ප්රාදේශීය සභා සභාපති නිකවත්දත් නන්දසිරි  මැතිතුමා  අදහසව දක්වමින්  

මන්ීතුමිය වැරදි ප්රකාශ කරන්න එපා. උපසභාපතිතුමා ප්රකාශ කතළ්, තම් මැෂින් එක හදලා ධාවනය කරලා 

තිතයනවා. නමුත් සභාවට ආය දැම්මා ජැේසීල් හදන්න කියලා. ඒක හැදුවද නැත්ද කියලා විශ්වාස කරන්න 

බෑ. ඇයි ප්රමාද කියන එක අහන්තන්. ඔබතුමිය කියන්තන් තවන කතාවේ. 

ගරු ප්රාදේශීය සභා මන්ීනි පී.ඉන්ොණී මුතුකුමාරණ මැතිතුමිය අදහසව දක්වමින් 

මට තත්තරන විදිහට මම කතා කතළ්. හැතමෝතගම බුේධි මට්ටටම එක වතේ නෑ. කාටත් තමන්තේ මතය 

ප්රකාශ කරන්න අයිතියේ තිතයන්න ඕනි. දැන් බලාතගන ගියාම තනාදන්න කමට හරි තමෝඩ කමට හරි කතා 

කරන්න අපට අවස්ථාවේ නැති එකයි තිතයන්තන්. මම අහන්තන් තම්කයි. මතේ වචතනටත් සවන් තදන්න. 

දැන් ඔබතුමා කියන්තන් ලේෂ විස්සේ දීලා තමෝටර් තර්ඩරය හදාතගන ආවා. ඊට පස්තස් වැඩ කරන්න 

හදනතකාට ජැේසීල් ගිහිල්ලා කියලා ආතය ඒතේ ජැේසීල් ගහන්න දුන්නා. ඒකත් හරි. ලේෂ විස්සේ එතන 

ඉවරයි. දැන් ජැේසීල් ගහන්න තව මුදල් යනවා. ඒකත් හරි. ඒක නිවැරදිව කරලා තිතයනවද කියලා අපි 

දැනගන්තන් තකාතහාමද? 

ගරු ප්රාදේශීය සභා සභාපති නිකවත්දත් නන්දසිරි  මැතිතුමා  අදහසව දක්වමින්  

ඒක තමයි මම පැහැදිලි කතළ්. ඔබතුමිය අහතගන හිටියට තත්රුම් අරන් නෑ. 

ගරු ප්රාදේශීය සභා උපසභාපති ඩබ්.ඒ.රංජිත් වික්රමආරච්චි  මැතිතුමා  අදහසව දක්වමින්   

මම ඇහුතේ ලේෂ විස්සේ වියදම් කරලා එන්ජිම හදලා ධාවන තත්ත්වයට තගන එන තකාට තම් ජැේසීල් 

ගියා. ඊට පස්තස් ජැේසීල් ගිය නිසා එතනම තිතයනවා. එතතකාට මාස 09ේ විතර ගියා. තම්ක හදලා නෑ. 

මම කියන්තන් අපට විශ්වාස නෑ තම්කත් හදලා තිතයනවද කියලා. තම් සභාතේ නිලධාරින් තස්වකතයෝ කරන 

වැඩ අනුව තම්ක හදලද කියලා අපට විශ්වාස නෑ. තම්ක හැදුතේ නැත්නම් කියයි. ලේෂ විස්සේ වියදම් කරලා 

මන්ීවරු තමයි ඕක හැදුතේ. තමානා කරාද දන්නෑ කියලා. අතප් නමට කැළලේ වන නිසා හැදුවද නැත්ද 

කියලා ඔප්පු කරන්න පුළුවන්ද කියලා මං ඇහුතේ.  
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ගරු ප්රාදේශීය සභා මන්ී ලසන්ත ලක්මාල් මතඟීර  මැතිතුමා අදහසව දක්වමින් 

සියලු තදනාතගන් අවසරයි.මන්ී මණ්ඩලය කවුරුවත් සල්ලි අරන් ගිහින් හැදුතේ නෑ.කාටවත් එකට 

මණ්ීවරුන්ට  තචෝදනා කරන්න බෑ.තල්කම්තුමිය ඇතුලු නිලධාරි මණ්ඩලයට තමයි මුදල් තවන් කරලා 

තිතබන්තන්. අපි අනුමැතිය ලබා දීලා විතරයි තිතයන්තන් අපි තහාරකම් කරා කියලා කියන්න බෑ. තම්ක 

ධාවන මට්ටටතම් තිතයනවා. වැඩ කරන්න බෑ. ජැේසීල් ගහලා නැති නිසා මාස තදක තුනකට තපර සභා 

වාරයක අනුමැතිය දුන්නා කහතගාල්තල් කරන්න කියලා. තම් තවනකල් සිේධ තවලා නෑ. ජැේසීල් ටික 

හදනවනම් වැඩ කරන්න පුළුවන්. අපි 2018 එනතකාට වාහන ටික තස්රම වැඩ කරන්න පුළුවන් මට්ටටමක 

තිබ්තබ් නෑ. ඒ සියලු තේ හදලා වැඩට දාලා තිතයනවා. උප සභාපතිතුමා අපිට තචෝදනා කරන්න බෑ කාටවත් 

වැඩ අපි සාධාරණව කරලා තිතයනවා. 

ගරු ප්රාදේශීය සභා මන්ී ආර්.එම්. සුනිල්  මැතිතුමා අදහසව දක්වමින් 

සභාතවන් අවසරයි. මම තයෝජනා කරනවා වාහන අළුත්වැඩියාව සම්බන්ධව කහතගාල්තලන් වාර්තාවේ 

ඉදිරිපත් කරන්න කියලා තම් කාරණය සියලු තදනාට දැන ගැනීම සඳහා  

ගරු ප්රාදේශීය සභා උපසභාපති ඩබ්.ඒ.රංජිත් වික්රමආරච්චි  මැතිතුමා  අදහසව දක්වමින්  

කහතගාල්ලට කතා කරලා තම්ක ඉේමන් කරලා කරන්න තමෝටර් තර්ඩර් තදකේ තිතයනවාතන් එකේ 

මුදලට හරි දාලා අතනේ එක පාරවල් ටික හරි හදන්න දාන්න සම්බන්ධ කරන්න නැත්නම් ඔතහ් හදලා 

තියයිද දන්නෑ. කහතගාල්ලට කතා කරන්න ඊලග සභා වාරය එනතකාට අපට උත්තරයේ තදන්න. 

තප.ව10.10 ට ගරු ප්රාතේශීය සභා මන්ී ඒ.එම්.එස්.සී.අත්තනායක මැතිතුමා පැමිතණන ලදී. 

  ගරු ප්රාදේශීය සභා මන්ී ආර්.එම්. සුනිල්   මැතිතුමා අදහසව දක්වමින් 

ගරු සභාපතිතුමා , උපසභාපතිතුමා ඇතුළු සියලුම මන්ී මණ්ඩලය , තල්කම්තුමිය ප්රධාන නිලධාරින් 

මණ්ඩලතයන් අවසරයි.ඔබ සියලු තදනාටම ලැබු වූ 2023 නව වසර වාසනාවන්ත නව වසරේ තේවා කියලා 

ප්රාර්ථනා කරනවා. අද දිනය අවසාන සභාවාරය තවන්නත් පුළුවනි.ගරු සභාපතිතුමණි,දැන්වීම් පුවරු 

සම්බන්ධ අදහසේ තිතයනවා.පසුගිය වර්ෂතේ දැන්වීම් අවසාන තමාතහාතත් කපා ඉවත් කළා.තම් දැන්වීම් 

පුවරුවලින් සභාවට ලැතබන්න තිතබන ආදායම ලබාගත යුතුය.එකට විවාදයේ නෑ. ඒක අනිවාර්තයන්ම 

කළ යුතුයි.දැන්වීම් පුවරුවලට මුදල් අයකරනවා නම් ඒ මුදල් අයකරන කුවිතාන්සිතේ තිතයන්නට ඕනි මුදල් 

ලබා ගැනීතම් දිනතය සිට අවසාන වන කාලවකවානුව.තම් කිසිවේ නැතිව ඒ දැන්වීම් පුවරු ඒ අයට 

තනාකියා ඉවත් කරනවාද? දැන්වීම් පුවරුතේ කාලය අවසන් නැවත මුදල් තගවන්න කියලා දැන්වීම් කරලා 

තිතබනවාද? මට ලැබුණා තේ.එම්.විතජ්සුන්දර මහත්තයාතේ මුදල් භාරගත් කුවිතාන්සියේ.ඒක 2022.02.10 

තමයි රු:2400/= ේ භාර තගන තිතයන්තන්.ඒ කුවිතාන්සිතේ දින වකවානු නෑ.එතහම නම් තම් පුේගලයා 

බලතපාතරාත්තු තවන්තන් තම් මුදල මුළු අවුරුේදටම වලංගුයි කියලා.තල්කම්තුමිය තම්ක නිලධාරීන්තගන් 

සිදුවුණ වැරැේදේ බව මට අනාවරණය තවනවා.තම් සම්බන්ධතයන් පරීේෂණයේ පවත්වන්න.ඒ වතේම 

බුත්තල තපාතළ් කඩහිමියන්තගන් වයාපාරිකතයේ ඇවිල්ලා ඉල්ලීමේ කළා.තබාතහාම තහාඳයි තපාතළ් ඉරි 

ඇඳලා තිතබනවා.ඒත් ඉරිවලින් ඉදිරියට බඩු දානවාලු.ඒ නිසා ඉල්ලීමේ කරනවා නිලධාරී මහත්වරු දැනුවත් 

කරලා ඉතරන් පිටුපස්තස් බඩු දාන්න කියලා දැනුවත් කරන්න.ඒ වතේම මම සභාපතිතුමාට ස්ූති වන්ත 

තවනවා ගරු සභාවට ඇවිල්ලා මතේ බලාතපාතරාත්තුවේ  තිබුතණ් තම් ප්රතේශතේ දූ දරුවන් වැරදිවලට 

තයාමුවන තමාතහාත වැරදි වැඩ කරන ස්ථාන අවම කරතගන තම් දරුවන් ඒවාතයන් ගලවා ගැනීමට කටයුතු 

කරන්න.සුසාන භූමිය සුේද පවිර කිරීම සම්බන්ධ ඔබතුමාට ස්ූති වන්ත තවනවා.දැන් ඒ කාර්යය සිදු 
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තකතරමින් පවතිනවා.ගරු සභාපතිතුමා ඇතුළු සියලු තදනාටත්,බුත්තල ප්රතේශවාසි සියලු තදනාටත්  ලැබුවා 

වූ 2023 නව වසර සුභ නව වසරේ තේවායි ප්රාර්ථනා කරනවා කියලා.  

ගරු ප්රාදේශීය සභා උපසභාපති ඩබ්.ඒ.රංජිත් වික්රමආරච්චි  මැතිතුමා  අදහසව දක්වමින්  

ගිය සභාවාරතේ සභාතේ මන්ීලා තුන්තදතනේ එේක කමිටුවේ පත් කළා.එදා උතේ 10 විතර ආතේ.සංජිව 

මන්ීතුමයි. මමයි, සුනිල් මන්ීතුමාටත් කතා කළා.කළුපහන මන්ීතුමාටත් කතා කළා එතුමා තපාල් 

තේලනවා කිේවා.ඇත්ත කතා කරන්න එපැයි.පැරණි තපාළපිටිතේ මතඩ් කුඩුගල් ටිකේ දාලා තලලා 

තකාන්ක්රීට්ට ඒක දාන්න හැදුතේ.මම ඒක නතර කළා.තමතහම දාන්න එපා කියලා.කාර්මික නිලධාරී 

මහත්තයා තගන්නුවා.කාර්ම්ක නිලධාරී මහත්තයා කිේවා ූජිත මහත්තයාට කතා කළා කියලා. උතේ 10 

ඉදලා 4  තවනකම් හිටියා එයාලා එනකම්.ඒ අතතර් ඒතකන් තමෝටර් කරන වතුර කාණුවට දැම්මා.මම සමීර 

මහත්තයාට කතා කරලා කිේවා. තම් කාණුව දැන් සුේද කරන්න කියලා.සුනිල් මන්ීතුමා හිටියා සංජිව 

මන්ීතුමා හිටියා.ඒ තවලාතේ මැෂින් එකේ තගනල්ලා කාණුව ඇදලා දැම්මා.හැන්දැතේ 4 විතර  මහත්තයා 

ආවා.අපි තුන්තදනා කිේවා විස්තතර්.ඊට පස්තස් TO මහත්තයාට කතා කළා. TO මහත්තයා නිවාඩු 

කිේවා.තකාන්රාත් කාරයත් නෑ තපෂර්ද තකාතහද හැදිලා ගියා කිේවා.පසුව අඩි 2 හමාරේ හාරන්න 

කිේවා.මඩ ඔේතකාම අයින් කරන්න කිේවා.අයින් කරලා යකඩ තහඩු තකලින්  ගහලා දාන්න කිේවා.ඊට 

පස්තස් අරවා හාරලා දාන්න පටන් ගත්තා.ස්ූතිවන්ත තවනවා අපි සමීේෂණයට දැම්ම නිසා ඒක බැලුවා.අපි 

තව අවුරුදු 10,15 ේ ජිවත් තවයිද දන්තන්නෑ.අතප් දුවාදරුවන්ට තම්ක තිතයනවා අපි හැදුවා කියලා.අපි 

මන්ී මණ්ඩලය ලේෂ 5 ේ වියදම් කරලා පාරවල් හැදුවා තකාන්ක්රීට්ට එක දානතකාට TO මහත්තයා ලඟම 

ඉන්නවා ඉවර තවනකම්.පස්තස් තපතරදා රෑ ලයිටුත් නැතුව තකාන්ක්රීට්ට එක දානවා.මම තල්කම්තුමියට කතා 

කළා තල්කම්තුමිය කිේවා TO මහත්තයාට කතා කරන්නම් කියාලා. TO මහත්තයා කිේවා දැන් එතනට 

එන්නම් කියලා.ආවද දන්තන් නෑ.තම්වා මහජනතාවතේ සල්ලි.තමතහම කරන්න තහාද නෑ තකාන්රාත් 

කාරයන්ට.රෑ TO මහත්තයා මට කතා කළා.උපසභාපතිතුමා සමාතවන්න මම යනවා.මම ෆීල්ඩ් එතේ ගියා.රෑ 

තමාන ෆීල්ඩ් එතේද යන්තන්.ඒ වතේ වැඩ කරන්න එපා.තම්කටත් අපි සමීේෂණයේ තිතයනවා. TO 

මහත්තයාතගන් ඇස්තතම්න්තුව හය පාරේ ඉල්ලුවා දුන්තන් නෑ.පස්තස් මම කතා කළාම කිේවා සභාපති 

මහත්තයා කියනවා නම් තදන්නම් කියලා.එතතකාට අපි මන්ීවරුත් තනතවයි,උප සභාපතිත් 

තනතවයි.මන්ී තකතනේ ඉල්ලුවත් තදන්න ඕනි.ඊට පස්තස්  මන්ීලා තුන්තදනාම ආවා.තල්කම්තුමියට 

කතා කළා.තල්කම්තුමිය කිේවා ඔබතුමන්ලා ලියුමේ තදන්න කියාලා.කළුපහන මන්ීතුමා කිේවා ලියුමේ 

දිලා තිතයනවා කියලා.තල්කම්තුමියට තකෝල් එකේ ඇවිල්ලා ගියා.තල්කම්තුමියට නැවත කතා කළා ආතේ 

නෑ.තල්කම්තුමියට ඇස්තතම්න්තුව තකාතහාමහරි එවන්න කිේවා.වාර්තාව එවන දවතස් ඇස්තතම්න්තුව 

එවලා තිබ්බා.මම ඒක ටවුතම් ඉන්න හින්දා සුනිල් මන්ීතුමාට දුන්නා.සභාපතිතුමා තම්වා හරියට කරන්න 

කියලා නිලධාරීන්ට උපතදස් තදන්න.තම්ක අයාතල් යන සභාවේ කරන්න එපා. 

ගරු ප්රාදේශීය සභා සභාපති නිකවත්දත් නන්දසිරි  මැතිතුමා  අදහසව දක්වමින්  

සභාව නිතයෝජනය කරන නිතයෝජිතතයෝ තමයි මන්ීවරු කියන්තන්.එතුමන්ලා පත්කරලා තිතයන්තන් 

අධීේෂණයට.ඊට අමතරව සමාජ විගණන කමිටුවේ තිතබනවා.එයට තවළඳ වයාපරිකතයෝ හා පේෂ විපේෂ 

තේශපාලන කණ්ඩායම් හදපු තලාේ සටහන් තපාත් සියල්ල එතන තිතබනවා.අතප් මන්ීතුමන්ලා 

කණ්ඩායතම් බලය තමයි තම්වා තහායලා බලන එක සභාතේ කාර්යභාරයේ.තම්ක අතප් කණ්ඩායම තහාදින් 

කරලා තිතබනවා.ඉදිරිතයදීත් තම්ක තමයි තවන්න ඕනි.තම් ඇස්තතම්න්තුව ගත්තට අපට අවතබෝධයේ 

නෑතන්.තම්තේ ප්රධාන ඉංජිතන්රුතුමත් එේක විගණන කමිටුවට තවනම දිනයේ ලබා තදනවා.එහිදී තම් 

සම්බන්ධව ඔබතුමන්ලාට තිතබන ප්රශ්න ගැටළු තමානවද භාවිතා කරපු කම්ි තමානවද,තකාතහාමද තවන්න 

ඕනි යන කරුණු ගැන සාකච්චඡා කරන්න ලඟදිම දිනයේ ලබා තදන බව ප්රකාශ කරන ලදී.  
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  ගරු ප්රාදේශීය සභා මන්ී එච්ච.පී.සංජිව ප්රීප් මැතිතුමා අදහසව දක්වමින් 

ගරු සභාපතිතුමා,උප සභාපතිතුමාතගන් අවසරයි.ගරු සභාපතිතුමණි,අපට දැනගන්න ඕනි තම්ක තලාකු 

වයාපාරයේතන්.තම්ක අධීේෂණය කරන්න කමිටුවේ පත්කරලා තිතබනවා.දැන් තමතනදී මමත් TO 

මහත්තයාට කතා කළා. TO මහත්තයා අපිට කතා කළා ඊතේ උතේ.නිලධාරීන් අපහසුතාවයට පත් කරනවා 

තනාතවයි.අයාතල් යනවා කියන්තන් ඒකයි.අපි ලඟ විඩීතයෝ තිතයනවා.සභාපතිතුමාට කතා කළා තමතහම 

තදයේ තවනවා ටිපර් එතේ ටියුබ් එතේ එක පැත්තකට ගහතගන JCB එතේ තකාේක පැත්තත් ලයිට්ට එක 

දාතගන තකාන්ක්රීට්ට එක දානවා.ගරු සභාපතිතුමා එක සුදුසු වැඩේ තනතවයි.තම් විඩීතයෝ එක ක්රියාත්මක 

කතළාත් ඒ තකාන්ක්රීට්ට එක ගලවලා මුල ඉදලා දාන්න තවනවා.ඔබතුමා ප්රධාන පුරවැසියා හින්දා ඔබතුමා 

දැනුවත් කතළ්. TO මහත්තයා මට කතා කළා සංජිව මන්ීතුමා තමතහම තදයේ වුණා මම තම් ලඟට ගිහින් 

හිටිතේ අඩි 3 ේ විතර තිතයන්තන් කිේවා.තම් විඩීතයෝ එතේ බලන්න අඩි 3 ේද තිතයන්තන් කියලා.අඩි 20 ේ 

විතර දානවා.උප සභාපතිතුමා කිේවා වතේ පාරේ තකාන්ක්රීට්ට කරන තකාට TO මහත්තයා ඉන්න 

ඕනි.සභාපතිතුමා පිළිගන්න ඔබතුමා ප්රධාන පුරවැසියා නිසා කියන්තන්.ඉන්දික මහත්තයා තම්වා ඔබතුමා 

වාර්තා කරන්න.සුනිල් මන්ීතුමා ලඟ විඩීතයෝ එක තිතයනවා.මුල ඉදලා තපන්වන්නම්.අපිටවත් තපන්තන් 

නෑ තමාකේද තම් දාන තකාන්ක්රීට්ට එක කියලා.මම කිේවා TO මහත්තයා ඔය කට්ටටිය අවුරුදු 10,15 හරි 

රස්සාව කරලා තම් සභාපතිලා හරි තවනකට්ටටිය හරි යයි කිේවා.අපි අවුරුදු 45 ේ තම් ටවුතම් ජිවත් 

තවනවා.තම් තගාඩනැගිල්ල හදන්තන් ටවුන් එතේ තවළඳ ප්රජාවට. TO මහත්තයා කියනවා රෑ වුණ නිසාලු 

එතහම දාන්තන්.රජතේ ආයතනවල තකාන්ක්රීට්ට එතහම දාන්න බෑ.දන්තන් නැත්නම් අතපන් හරි දැන 

ගන්න.තම්කට වහාම ක්රියාමාර්ගයේ ගන්න.නිලධාරීන් වැරදි කරනවා නම් නවත්වන්න.තම්තේ තහාරකම්  

වුණා.ඒකයි අපි කෑ ගැහුතේ.ඒක තමයි කිේතේ අයාතල් ගිය සභාවේ කියලා.ඔබතුමා හරහා නිතීය ක්රියාත්මක 

වුතණ් නෑ.ඇත්ත කතාව තහාරු තදපාරේ අහුවුණා.සභාපතිතුමා ඡන්දයේ තියන්තන් නෑ.  තකාමසාරිස්තුමා 

යටතට දාලා මාස 6 ේ අවුරුේදේ යනකම් තිතයයි.සභාපතිතුමා දැන් ඔයාතේ කාතලත් ඉවරයි.අතප් කාතලත් 

ඉවරයි.තකාතහාම වුණත් අවධාතනන් ඉන්තන්.තකාන්රාත් කාරයාට කතා කරලා  තීරණයේ ගන්න. 

ගරු ප්රාදේශීය සභා සභාපති නිකවත්දත් නන්දසිරි  මැතිතුමා  අදහසව දක්වමින්  

ඒක තමයි මම කිේතේ.ප්රධාන ඉංජිතන්රුතුමාත් එේක අධීේෂණ කමිටුව  සාකච්චඡා කරමු කියලා.මාධයට 

තනාතවයි සභාව කරන්තන් යන බව ප්රකාශ කරමින්, 

සෑම කටයුත්තේ සඳහා ම ලබාදුන් සහතයෝගය තවනුතවන් සියලු තදනාට ස්තුතිවන්ත වන බවත්, අද දින 

සභාවාරය සඳහා සහභාගි වූ උප සභාපතිතුමා, ගරු මන්ීතුමන්ලා හා මන්ීතුමියන්ලාට තමන්ම 

තල්කම්තුමිය ප්රමුඛ කාර්ය මණ්ඩලතේ සැමට ස්ූති කරන ලදී.  

සභාතේ කටයුතු තප.ව.10.25 ට අවසන් කරන ලදී. 

 

                                නිකවත්තත් නන්දසිරි,  
                                           සභාපති,  
                               බුත්තල ප්රාතේශීය සභාව. 
 
පිටපත්:- 
01 පළාත් පාලන තකාමසාරිස්, පළාත් පාලන තදපාර්තතම්න්තුව , බදුල්ල    
02 සහකාර පළාත් පාලන තකාමසාරිස් , සහකාර ප.පා.තකාමසාරිස් කාර්යාලය,තමානරාගල. 
03 විගණන අධිකාරී,  විගණන උප කාර්යාලය , තමානරාගල.  
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